
Zápis z jednání členské schůze VSO Halže, konané dne 25.6.2009 v Halži – 

obecním úřadu 

 
Účast: K.Holetová, M.Čadková, Ing.S.Fojtíčková, Ing.K.Vrzala, Ing.V.Svoboda, 

Ing.V.Marosz, K.Fišpera, J.Žemličková, R.Ardeleanu, Mgr.J.Kovář, F.Čurka. 

 

Omluven: Ing.P.Myslivec – na základě plné moci zastupovala Ing.S.Fojtíčková 

 

Hosté: F.Slabý, J Holek (redaktor TD) 

 

Jednání členské schůze zahájil a průběh řídil předseda VSO F.Čurka. Členská schůze je 

usnášeníschopná. Program schůze byl jednomyslně schválen. 

Ověřením zápisu byli pověřeni Ing.V.Svoboda, J.Žemličková. 

 

1. Kontrola usnesení členské schůze ze dne 4.12.2008 a informace o činnosti 

předsedy. 

 

Usn.č.119   - kontr.usnesení                                                                    bez opatření 

Usn.č.120a - schválení záměru pronájmu VDJ Planá                            viz bod 3.programu 

Usn.č.120b - prodl.termínů usn.č.117b a 117c                                       viz bod 3.programu 

Usn.č.121a - schválení protokolů o vkladu majetku do VSOZČ           bez opatření 

Usn.č.121b - pověření předsedy podpisem protokolů                            splněno 

Usn.č.122   - rozpočtové opatření č.1/2008                                            zaprac. do účetnictví 

Usn.č.123a - schválení rozpočtu na rok 2009                                         bez opatření 

Usn.č.123b - prodloužení a rozšíření půjčky VaKu                               splněno 

Usn.č.124   - Informace k provozu ÚV a SV                                         bez opatření 

 

Činnost předsedy: 

- Pozemkové úpravy Ctiboř – viz bod 5.programu 

- Úpravy hranic pozemků v rámci obnovy katastru Tachov – dohledání dokladů ze 

stavebních řízení, odstranění starého ocelového vodojemu pro armádu. 

- Jednání s uživateli pozemků u VDJ Tachov – dolní pásmo 

- Audit hospodaření za rok 2008 

- Korespondence s p.Slabým 

 

Diskuse: 

Ing.V.Svoboda – žádost o upřesnění umístění starého ocelového vodojemu 

 

Usnesení číslo 125: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o plnění usnesení 

členské schůze VSO Halže ze dne 4.12.2008 a zprávu o činnosti předsedy VSO. 

 

Hlasování:  Pro 12 , Proti 0, Zdržel se 0 

 

 

2. Závěrečný účet VSO za rok 2008. 

 

Závěrečný účet VSO včetně zprávy auditora byl v termínu rozeslán členským obcím. Poslední 

vyvěšení na úředních deskách proběhlo dne 10.6.2009. K závěrečnému účtu byly dne 



23.6.2009 doručeny výhrady od p.Fr.Slabého, Nádražní 540, Planá (členové obdrželi kopii 

dopisu). K bodu je doplněna zpráva o provedení inventarizace majetku k 31.12.2008. 

 

Diskuse: 

F.Slabý – v Plané ZÚ vyvěšen až 10.6.2009, což je pozdě s ohledem na konání členské schůze 

dne , tj.25.6.2009. 

Ing.V.Svoboda – termín pro zveřejnění byl dodržen. 

Ing.V.Marosz – pokud by termín nebyl dodržen, je možné svolat do konce měsíce ještě novou 

schůzi. 

K.Fišpera – den vyvěšení se počítá jako první den zveřejnění. Konec lhůty byl 24.6.2009. ZÚ 

lze řádně projednat. 

F.Čurka – reakce na výhrady k ZÚ od p.Slabého.  

   - opožděná evidence vkladu majetku do VSOZČ byla chyba, kterou odhalil až nový auditor 

v roce 2003. 

   - rozdíl v evidenci majetku mezi VSO a VSOZČ je dán odpočtem hodnoty majetku za 

období, kdy odpisy u VSO nebyly prováděny. 

   - počátkem roku 2008 bylo chybně vyhodnoceno rozhodnutí čl.schůze VSO o ponechání 

majetku ve správě VSOZČ do 31.12.2008. Na základě toho byl majetek vrácen na majetkový 

účet. Pro rok 2009 je opět evidován na podrozvahovém účtu, kde měl správně zůstat. 

 

Usnesení číslo 126: 

a) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje zprávu o provedení 

inventarizace majetku VSO k 31.12.2008. 

b) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje závěrečný účet VSO 

za rok 2008. 

c) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí Zprávu o 

výsledku přezkoumání hospodaření dobrovolného svazku obcí VSO Halže za rok 

2008 s výrokem „Přezkoumáním nebyly zjištěny chyby a nedostatky“. 

 

Hlasování:  Pro 12,   Proti  0 , Zdržel se  0   

 

Po tomto bodu jednání se omluvil p.R.Ardeleanu. Plnou mocí k zastupování pověřil F.Čurku. 

 

 

3. Užívání vodojemu Planá 

Uskutečnily se dvě jednání – jedno mezi VSO Halže, Městem Planá a Vodoservisem Planá, 

druhé rozšížené o VaK Karlovy Vary. První setkání informativní, druhé mělo řešit technická 

opatření a způsob jejich realizace. Tato schůzka byla neúspěšná.  Město Planá (starosta 

Ing.Vrzala) předložilo návrh nájemní smlouvy na pronájem VDJ. 

Stanovisko vedení VaK je, že vodojem je pro provoz skupinového vodovodu nutný, 

především zajištění jakosti vody pro Chodovou Planou (minimálně do doby přepojení přes 

Kyjov). Zařízení je využíváno cca 4x ročně. 

Část vodojemu může užívat město, ale zařízení musí být oddělené. 

 

Diskuse: 

Ing.Vrzala – Ve VDJ byla voda naposledy v roce 2000. Městu stačí jedna komora, ale 

náklady na oddělení jsou vysoké a není to nutné (odvolávka na posouzení p.Chrbolka). Planá 

předkládá návrh nájemní smlouvy s návrhem na vzájemný zápočet nájmů (VDJ je na 

pozemcích města). Provozovatel Vodoservis kdykoliv umožní využití VDJ podle potřeb VaK. 

Ing.Marosz – Míchání provozů může časem začít vadit. 



Slabý – Odhadnuté náklady na oddělení jsou asi 500 tis.Kč, to jsou neúčelně vynaložené 

prostředky. 

Vrzala – Vyřešení užívání VDJ významně vylepší situaci pro zásobování Plané. 

Fišpera – Neustále se opakují staré argumenty. Je pro pronájem celého vodojemu. 

Mgr.Kovář – Je pověřen podporovat realizaci usnesení ze 4.12.2008 – pronájem celého VDJ. 

Navrhuje schválit nájemní smlouvu upravenou o případné připomínky. 

Čurka – Dotaz na p.Kováře, zda nemá informace k údajným snahám o osamostatnění 

Ch.Plané a nesouhlasu s propojením SV ve směru na M.Hory a Lestkov. Pak by pro VSO i 

provozovatele byl VDJ Planá nezbytný. 

Mgr.Kovář – Takové informace nemá. 

Čurka – S obsahem navržené nájemní smlouvy nesouhlasí, je tam mnoho neřešených věcí 

nebo jednostranně pojatých.  

 

Usnesení číslo 127: 

a) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže potvrzuje platnost svého 

usnesení číslo 120a ze dne 4.12.2008 o záměru pronájmu celého VDJ Městu 

Planá. 

b) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže ukládá zástupcům obcí předat 

připomínky k návrhu nájemní smlouvy mezi VSO Halže a Městem Planá 

předsedovi VSO nejpozději do 31.7.2009. 

c) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže ukládá Ing.K.Vrzalovi a 

F.Čurkovi dopracovat návrh nájemní smlouvy mezi VSO Halže a Městem Planá 

o připomínky do 7.8.2009. 

d) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže ukládá předsedovi VSO svolat 

členskou schůzi VSO k odsouhlasení nájemní smlouvy mezi VSO Halže a Městem 

Planá do 28.8.2009. 

 

Hlasování:  Pro  12,   Proti   0, Zdržel se  0. 

 

Z průběhu členské schůze se omluvila M.Čadková. Plnou mocí k zastupování pověřila 

Ing.V.Marosze. 

 

 

4. Provozování vodárenského zařízení VSO 

V realizaci je výstavba přivaděče Kyjov – Zadní Chodov. Dokončení v roce 2009. Připravují 

se podklady pro dokumentaci na přivaděč Kyjov – Chodová Planá. Na ÚV ani na SV nedošlo 

v minulém období k mimořádným událostem. 

 

Usnesení číslo 128: 

Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí informaci o stavu 

provozování vodárenského zařízení VSO. 

 

Hlasování:   Pro 12,  Proti   0,  Zdržel se   0 

 

 

5. Pozemkové úpravy Ctiboř 

Probíhají pozemkové úpravy v k.ú.Ctiboř. Jsou řešeny úpravy pozemků vlastníků. Pro VSO je 

navrhováno část pozemků převést na obec – pozemek pod komunikací k VDJ Halže a 

pozemek okolo armaturní komory pro vodovod Ctiboř. 

 



Usnesení číslo 129: 

a) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže bere na vědomí informaci o 

postupu prací při pozemkových úpravách v k.ú.Ctiboř. 

b) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže nesouhlasí s převodem 

stávající st.p.č.138 s objektem armaturní komory z vlastnictví VSO Halže do 

majetku obce Ctiboř. 

c) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje převod 

poz.p.č.1991/1 a 192/3 včetně stavby komunikace z vlastnictví VSO Halže do 

majetku obce Ctiboř. 

 

Hlasování:   Pro   12,  Proti   0,   Zdržel se   0. 

 

 

6. Různé 

Členské schůzi je předložena žádost pana Vlny o odprodání části poz.parcely č.2623/4 

v k.ú.Tachov – areál VDJ Tachov dolní pásmo. Dotčený pozemek (36 m
2
) je dlouhodobě 

užíván a udržován panem Vlnou.  

 

Diskuse: 

Ing.Svoboda – Město Tachov prodává pozemky u RD za 300,- Kč, pozemky bez sítí za 180,- 

Kč. Tento typ pozemku navrhuje prodat za 50,- Kč. 

Čurka -  Návrh ceny 100,- Kč  

Fišpera – Navrhuje cenu města 180,- Kč. 

 

Usnesení číslo 130: 

a) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže schvaluje vyhlášení záměru 

prodeje části poz.parcely o velikosti 36 m
2
, číslo 2623/4 v k.ú.Tachov, na podnět 

žadatele Vl.Vlny, Větrná 1811, Tachov 

b) Členská schůze Vodárenského sdružení obcí Halže stanovuje cenu za 1 m
2 

pozemkové parcely číslo 2623/4 v k.ú.Tachov, ve výši 180,- Kč. 

 

Hlasování:  Pro   11,    Proti    0,     Zdržel se  1 (Čurka) 

 

 

Zapsal:  Čurka 

 

 

 

Ověřili:   Ing.V.Svoboda 

 

                J.Žemličková 

 

 

 

 

                                                                                    František Čurka 

                                                                                     předseda VSO 

 

  


